



# CODES CANADA



National Research  
Council Canada

Conseil national de  
recherches Canada

Canada

## Final public review of proposed changes to the 2015 editions of the National Building, Fire, and Plumbing Codes and the National Energy Code for Buildings to be held from January 13 to March 13, 2020

The Canadian Commission on Building and Fire Codes (CCBFC) invites your organization and its members to take part in the [winter 2020 public review](#) from **January 13 to March 13, 2020**.

The purpose of the public review is to provide users of the model codes and stakeholders with a detailed look at the changes being considered and to seek comments as to whether proposed changes should proceed as proposed, or be edited, revised or withdrawn. The responsible standing committee will consider each comment in its recommendations on the proposed changes. The final changes are subject to approval by the CCBFC and will be published by the National Research Council of Canada (NRC) in the 2020 editions of the Codes Canada publications.

This final public review of the 2015 code cycle focuses on changes being proposed to the 2015 editions of the [National Building Code \(NBC\)](#), the [National Fire Code \(NFC\)](#), the [National Plumbing Codes \(NPC\)](#), the [National Energy Code for Buildings \(NECB\)](#) and updates to referenced standards.

**Please forward this message to your membership and stakeholders so as to ensure the greatest possible awareness and participation.**

### Free electronic access to Codes!

The NRC now offers **free access** to the electronic formats of the National Model Codes, as well as the provincial codes published by the NRC. Paper copies of the Codes, along with other supporting documents including the Guides, are available at a reduced cost. To access the free electronic documents or to order the printed format, place your order online through the [NRC Virtual Store](#).

## Tenue du dernier examen public des modifications proposées aux éditions de 2015 du Code national du bâtiment, du Code national de prévention des incendies, du Code national de la plomberie et du Code national de l'énergie pour les bâtiments du 13 janvier au 13 mars 2020

La Commission canadienne des codes du bâtiment et de prévention des incendies (CCCBPI) invite votre organisme et ses membres à participer à [l'examen public de l'hiver 2020](#) qui se déroulera du **13 janvier au 13 mars 2020**.

Les examens publics ont pour but de donner aux utilisateurs des codes modèles et aux autres parties intéressées l'occasion d'étudier à fond les modifications proposées et de fournir des commentaires, à savoir si les modifications proposées devraient être approuvées telles quelles, ou être adaptées, révisées ou refusées. Les différents comités permanents tiendront compte de chaque commentaire reçu et formuleront des recommandations sur les modifications proposées. Les modifications finales sont soumises à l'approbation de la CCCBPI et seront publiées par le Conseil national de recherches du Canada (CNRC) dans les éditions de 2020 des publications de Codes Canada.

Ce dernier examen public du cycle d'élaboration des codes de 2015 porte sur les modifications proposées aux éditions de 2015 du [Code national du bâtiment \(CNB\)](#), du [Code national de prévention des incendies \(CNPI\)](#), du [Code national de la plomberie \(CNP\)](#) et du [Code national de l'énergie pour les bâtiments \(CNÉB\)](#), ainsi que sur les mises à jour des normes incorporées par renvoi.

**Nous vous invitons à faire suivre ce message à vos membres et parties intéressées dans le but d'assurer la plus grande sensibilisation et participation possibles.**

### Accès électronique gratuit aux codes!

Le CNRC offre maintenant l'**accès gratuit** aux formats électroniques des codes modèles nationaux et des codes provinciaux publiés par le CNRC. Les codes ainsi que d'autres documents connexes, dont les guides, sont en vente à prix réduit, en format imprimé. Pour accéder aux documents électroniques gratuits ou pour commander le format imprimé, passez votre commande en ligne par l'intermédiaire du [magasin virtuel du CNRC](#).

La CCCBPI désire remercier votre organisme et ses membres de contribuer à l'élaboration des publications de Codes Canada.



# CODES CANADA



National Research  
Council Canada

Conseil national de  
recherches Canada

Canada

The CCBFC thanks your organization and its membership for contributing to the development of Codes Canada publications.

For further information, please contact **Anne Gribbon, Secretary to the CCBFC**, at [CCBFCSecretary-SecretaireCCCBPI@nrc-cnrc.gc.ca](mailto:CCBFCSecretary-SecretaireCCCBPI@nrc-cnrc.gc.ca).

Pour plus de renseignements, veuillez communiquer avec **M<sup>me</sup> Anne Gribbon, secrétaire de la CCCBPI**, à [CCBFCSecretary-SecretaireCCCBPI@nrc-cnrc.gc.ca](mailto:CCBFCSecretary-SecretaireCCCBPI@nrc-cnrc.gc.ca).